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 Asianro 894/10.03.02.00/2020 

§ 87 

Valtuutettu Erkki Haaviston ym. valtuutettujen aloite koskien puurakenteisen kou-

lun rakentamista Raisioon 
 

 

Valtuutettu Erkki Haavisto jätti seuraavan aloitteen: 

 

”Hyväksyimme juuri Vaisaaren koulun tarveselvityksen sekä käynnistimme 

siitä hankeselvityksen. Viime aikoina yhä useampi kunta on koulurakennuk-

sessa päätynyt puurakenteeseen. Syitä tähän ovat olleet ympäristöystävälli-

syys sekä sisäilman laatu. Puu nielee hiiltä ja siitä tehty rakennus sitoo hiiltä 

jopa satojen vuosienajan. Lisäksi puu tasaa luonnostaa sisäilman kosteutta ja 

tekee sisäilmasta miellyttävämpää. Puurakennuksissa on myös hyvä akus-

tiikka. Tutkimusten mukaan puurakennuksissa ihmisen sydämenlyönnit ta-

saantuvat ja stressitaso laskee. 

 

Raisiossakin on puurakentamista harjoiteltu. Viimeisempänä tuloksena on 

upea hirsirunkoinen majoitusrakennus Kesärantaan. Nyt on Raisiolla mahdol-

lisuus nousta ekologisessa ja kestävässä rakentamisessa edelläkävijöiden 

joukkoon. Siksi ehdotamme, että Vaisaaren hankesuunnittelussa tulee ottaa 

ensisijaiseksi vaihtoehdoksi uudisrakennuksen tekeminen puusta. 

 

Raisiossa 12.10.2020 

 

Keskustan valtuustoryhmä 

 

Erkki Haavisto Merja Niemi 

Jukka Rantala Emma Lindqvist 

Jari Pulkkinen Heikki Laine 

Jukka A. Rantala Janne Laulumaa 

Saila Rintee  Pekka Heikkilä 

Sari Suominen Jari Salonen 

Merja Niemi  Helena Sukari 

Elisa Vuorinen Tanja Parkko 

Pekka Närhinen Niko Toivonen 

Juha Jormanainen Eeva Savola 

Eija Erasvuo  Janette Broberg 

Niina Puoskari Markus Maunula 

Jonni Moislahti Harri Seikola 

Jouni Mäki  Eija Nurmi 

Heikki Laine  Vesa Parantainen” 

  

Päätös  

Aloite merkittiin pöytäkirjaan ja lähetettiin kaupunginhallitukselle valmistelta-

vaksi. 
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